
Tyresö 2010‐10‐05 

Protokoll Brittsommargränds samfällighet 

Närvarande; 

Christian Lindström, Brittsommargränd 3 

Anders Winblad, Brittsommargränd 8 

Peter Larsson, Brittsommargränd 15 

Anna Valdén, Brittsommargränd 4 

 

 Lagfarten för samfällighetens mark har inkommit.  Peter scannar in denna tillsammans med 

den ändringsanmälan för styrelseledamöter som är en bilaga till lagfarten. Hädanefter kan 

gården betraktas som ”privat mark”. 

 Trädfällningen är färdig med ett tillfredställande resultat. 

 Eva ändrar styrelsemedlemmarna på hemsidan. 

 Vi kommer att samla in samtliga boendes mailadresser på städdagen så att bl a 

styrelseprotokoll kan skickas ut. 

 Anders kollar efter en ny förbudsskylt för motortrafik, då den gamla togs ner av estetiska 

skäl. 

 Glastömningen kommer vi i styrelsen att hålla övergripande ansvar om. 

 Frågan om parkeringen är aktualiserad. Förslag om asfaltering och plank/staket mot 

grannen Roger Stenström tas fram till årsmötet.  Christian fortsätter att driva frågan 

med Roger Stenström så att vi hittar en bra gemensam lösning för både det rent exteriöra 

 och runt ekonomin.  Asfalteringen kommer dock att genomföras i steg 1. Christian ber 

asfalteringsfirman komma ut och därefter får vi en offert på den delen av projektet. 

Anders gör ett besök på kommunen för att bl a kontrollera hur lång tid det tar att få bygglov 

för staketet/planket. 

 Efter städdagen den 16 oktober, har vi en höstfest om vädret tillåter och intresse finns. 

Sallad, potatissallad, kött och glögg köper vi in och kommer att ta en slant av deltagarna. 

Dryck får deltagarna ta med själva. Föreningen har ett partytält som reses på lämplig plats 

och Anders tar med sina ”eldkorgar”. 

 Nästa styrelsemöte äger rum hos Ronny den 23 november kl 19.00 

Anna Valdén 

 

Ackumulerad kom ihåg lista från senaste styrelsemötet: 

 Förslag om köp av bord med fasta bänkar köps in 

 Renovering av garageportar 

 

 


